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Dok se sve naučne teorije empirijski iz raznih aksioma eksperimentalno razvijaju, kod teorije o 
evoluciji se događa upravo suprotno. Mnogi ljudi tvrde skoro fanatički da je evolucija jedina prava 
istina, pa tek onda očajnički traže dokaze kojima bi je potvrdili. Nije zato nikakvo čudo da se 
događa, pošto te sile u svojoj vlasti imaju sve univerzitete u svetu, da vecina profesora koji ustaju 
protiv teorije o evoluciji posle usmene opomene gube svoje mesto i bivaju otpušteni. To se događa 
i novinarima koji se ne drže indirektno propisanog sistema, iako službeno cenzura ne postoji. 
Pošto se u okviru naučne analize realno ne mogu pronaći dokazi, svi rezultati istraživanja se 
interpretiraju u smeru dokazivanja teorije o evoluciji, dok se istovremeno uklanjaju ili zataškavaju 
sve činjenice koje joj ne idu u prilog.  

Kada se neko kao fizičar pozabavi radiokarbon metodom određivanja starosti, shvata koliko je 
besmisleno netačna i nedokazana ta metoda. Po toj metodi su upravo nastale vulkanske stene 
milionima godina stare, kao npr. posle erupcije u SAD sveta Helena. Posle dublje naučne analize 
može se doći do zaključka da je teorija o evoluciji samo nedokazan i besmislen aksiom, i da će to 
tako i ostati. U Bibliji u samom početku se nalaze pravila zdravog načina života. Tu su zapisani i 
podaci da su prvi ljudi, naravno s mnogo boljim genima od ljudi sadašnjeg vremena, sa isključivo 
biljnom hranom živeli prosečno i do skoro hiljadu godina. Kada su ljudi posle potopa u svoju 
ishranu uneli i meso, njihov život se dramatično skratio, iako tu treba ubrojati i druge važne faktore, 
kao što su kosmičko zračenje i mutacije gena koje su pre potopa bile nemoguce.  



Atmosfera je po Bibliji posle stvaranja i do potopa bila obmotana vodom u nama nepoznatom 
agregatnom stanju. To je činilo efekat staklene bašte u pozitivnom smislu, tako da je nije bilo 
godišnjih doba nego uvek prijatna temperatura. Ni oblaci niti kiša nisu postojali, a zemlja se 
natapala jutarnjom rosom. Atmosferski pritisak je bio puno viši, tako da su sva živa bića bila puno 
veća i čvršća nego danas, što nam mnogi fosilni dokazi pokazuju. Isto tako su pronadjena mnoga 
orudja kao sekire ogromne veličine od legura koje u današnjoj atmosferi nije moguće napraviti ni 
sa najnovijim tehnologijama. Postoje mnogi nalazi okamenjenih tragova ogromnih ljudskih stopala 
pored otisaka dinosaurusa. Ali sve se to uklanja kao i mnogi pronadjeni skeleti ljudi velikih i preko 4 
metra. Često se u internet ubacuju falsifikovane slike takvih nalaza da bi se tako sve stavilo u istu 
korpu dobrovoljne cenzure argumentom nepoverenja. Kada pogledamo i naslage tla navodno 
razdvojenih vremenskih faza, nalazimo na mnogim mestima stabla koja prolaze i kroz tri sloja, pa 
bi očigledno trebala da su rasla milionima godina, kako teorija evolucije deli ove slojeve. Ali pošto 
su ove nataložene gomile stvrdnute zemlje i peska nastale u kratkoj vremenskoj fazi potopa, koji je 
po Bibliji trajao par meseci, tada mekane naslage sa više slojeva su na nekim mestima samo 
prekrile tvrdo ukorenjeno drveće. Zato su i na nekim mestima slojevi kružno zaobljeni uz različite 
debljine i savršeno ravne prelaze, koji pri dugom vremenu uz sve prisutnu eroziju tehnički nisu ni 
mogući. A najvažniji za evoluciju prelazni oblici izmedju vrsta nikada nisu pronadjeni, jer to naravno 
i ne mogu pošto ne postoje. Zato je isto interesantno da evoluciono religiozni naučnici od jedne 
jedine kosti ili gomile kostiju različitih vrsta stalno prave navodne pretke coveka.  

A i to je još jedan dokaz da evolucija ni nije nauka, jer kod prave nauke empirijska saznanja 
odredjuju njen tok, a ovde je glavna opsesija stvoriti nepostojeće dokaze koji bi potvrdili tu religiju. 
Pošto se podatci o dalekoj istoriji našeg sveta ljudima današnjeg vremena čine neverovatni, 
proglašeni su za legendu, iako se na sve strane nalaze dokazi koji ih potvrđuju. Evolucioni aksiom 
dolazi u stvari prikriveno od druge strane, koja će na žalost iza zavese dominirati našom planetom 
sve do drugog Hristovog dolaska. Naravno, čovek uvek ima mogućnost i priliku da sam razmotri 
sve dokaze, bar onoliko koliko ih ima na raspolaganju i da sam donese svoje zaključke. Postoje 
dva međusobno suprotna tumačenja nastanka ovoga sveta i života na njemu. Jedan je biblijski 
izveštaj o stvaranju, a drugi je teorija o evoluciji. Naravno, to nisu samo međusobno 
suprotstavljena tumačenja, već i dva međusobno suprotstavljena tabora, načina života, očekivanja 
od života, to su dva prilaza životu i međuljudskim odnosima. Naravno, pošto je teorija o evoluciji 
našla svoje uporište u najvišim akademskim krugovima i na sve strane se uzdize kao dokazana 
naučna teorija, većina akademika je prihvataju kao istinu i ne bave se sa tom tematikom dublje, jer 
argumenti (samo) na prvi pogled izgledaju jako logični. Zatim ne žele ni da se bave tom tematikom 
da ne bi ispali smešni, jer im od toga zavisi i celokupna društvena i akademska karijera. Sa druge 
strane, zastupnici stvaranja, kreacionisti, proglašavaju se za zaostale ljude, koji veruju u legende i 
mitove, koji ne znaju da misle na naučno prihvatljiv način. Deca se primoravaju da od malih nogu 
uče teoriju o evoluciji kao da se radi o naučno dokazanoj istini, tako da su indoktrinisana tom 
idejom i uopšte i ne razmatraju mogućnost da im se podmeće teorija umesto stvarne nauke. 
Religija i religioznost su karakteristike čoveka od samog njegovog početka. Jedan veliki 
antropolog, pronalazač navodnog čovekovog pretka, sinantropa, uvereni evolucionista, izrekao je 
jednom prilikom značajnu misao kada su ga upitali u čemu je suštinska razlika između čoveka i 
životinje:  

„Nema tako nisko razvijenog ljudskog društva da u njemu ne postoji neki trag religije, i nema tako 
visoko razvijenog životinjskog društva da se u njemu može naći neki trag religije.“  

Religija, dakle, obeležava čoveka kao biće i suštinski ga razlikuje od svake, pa i najrazvijenije 
životinje. Već je to i Plutarh ustanovio:  

„Čovek može naći naselja bez zaštitnih zidina, bez pismenosti, bez vladara, bez dvoraca, bez 
blaga i novca, bez pozorišta i škola, ali jedan grad bez svetilišta i bez Božanstva nije još niko video 
i neće ga niko ni videti!“ 



Blaise Pascal, francuski mislilac i pisac, ovako se izrazio kada su ga upitali da kaže svoje mišljenje 
o ateizmu:  

„Šta sve neverovatno nevernici moraju da veruju da bi ostali nevernici!“  

Na YouTube postoje mnogi dokazi kao npr. serija predavanja od prof. Walter Veith-a, koja nudi 
nam da se sami uverimo koja je od ove dve velike današnje religije, naime teizma i ateizma, u 
pravu. Posle tih dokaza ćemo razumeti kako u stvari funkcionišu politika, privreda i religija i kako 
vešto putem medija centri moći nama manupulišu da verujemo sve što nam se servira s njihove 
strane i da čak budeno duboko uvereni da smo sve pravilno shvatili. Najveća laž se najlakše 
prihvata kada se poveže s delićima istine. Sa druge strane, istina je da se u našem svetu umesto 
evolucije koja nas vodi napred, zapaža neprestana degeneracija, što se i arheološki može 
dokazati. Naime, veština starih i prastarih kultura je neobjašnjiva današnjem čoveku. Zatim, 
pronađeni su ljudski skeleti visoki oko četiri metra! Problem je u tome što se takva otkrića smesta 
zataškavaju i ne objavljuju, jer centri moći raspolažu medijima. Kada bi se prikazalo sve što je 
otkriveno, teorija o evoluciji bi se raspala kao kula od karata. I još nešto, da se čovek zaista razvio 
evolucijom ne bi imao ni savesti ni dobrote, jer bi se to suprotstavilo načelu prirodnog odabiranja i 
preživljavanja najsposobnijih i najsnažnijih! Sve nas to osvedočava da teorija o evoluciji dolazi iz 
jednog drugog izvora. U stvari se druga strana, uz svoje krugove moći iza zavese, delovanjem kroz 
novi svetski (uskoro diktatorski) poredak i dolazeću lažnu svetsku religiju upravo priprema da 
kratko pred Isusov dolazak postane najveća sila u celoj istoriji čovečanstva. Pošto su sva 
nekadašnja velika carstva bila organizovana uz zajedničku religiju koja je služila kao opijum 
narodima, i današnji novi svetski poredak priprema ujedinjenu svetsku ekumensku religiju, gde će 
sve biti dozvoljeno osim da se kaže istina, pri čemu će svako u tom kontekstu odmah biti 
progonjen kao netolerantan. Ta falsifikovana religija sa lažnim demokratskim trpljenjem svega osim 
upravo ispravnih postavki će prvo omoguciti dolazak Lucifera kao lažnog Isusa (spominje se 
izmedju ostalog kao Maitreja, Mesija svih religija), neposredno pre pravog dolaska našeg 
Spasitelja. Sotonin jedini san je oduvek bio da mu se cela zemlja pokloni i pokori, ali mu je Bog do 
sada dozvoljavao da to radi samo iz senke i uz dobrovoljni pristanak prevarenih ljudi.  

U celoj istoriji svaki čovek je imao ceo život vremena da donese odluku. Kada Isus uskoro bude 
došao, svaka osoba će morati da nosi definitivno donesenu odluku, jer Bog živim ljudima 
neposredno pre Njegovog dolaska mora pružiti pravednu priliku da donesu definitivnu odluku. Tako 
nešto je moguće samo uz radikalnu polarizaciju cele planete kroz (nažalost) zlu većinu i dobru 
manjinu. Zato je i prvi put u celoj istoriji dozvoljeno Luciferu da otvoreno deluje. Na taj način niko 
pri Isusovom dolasku neće moći reći da je nepravedno dobio večnu smrt i da nije imao priliku za 
donošenje odluke. Prema Otkrivenju će Isusa kao živi dočekati 144000 posebno posvećenih ljudi 
spremnih za spasenje (ostali će biti vaskrsnuti iz prošlih generacija). To prema milijardama 
stanovnika zemlje izgleda kao jako sitna brojka. Ali setimo se da su kod potopa od nekoliko 
milijardi ljudi preživeli samo osmoro! Ja sam siguran da jedino taj problem odlaže Isusov dolazak, 
dok se ne skupi ovako visoki broj onih koji će preživeti sedam zala. Zato po Otkrivenju četiri 
andjela drže četiri vetra (ne daju silama zla da pre vremena dovrše diktaturu novog svetskog 
poretka i progonstvo) sve dok se ne ispune uslovi da Isus dodje i prekine muku i bol zemaljskog 
zivota.  U tim momentima će se iskristalisati i pojam prave zastave. Pojam zveri se ispunio u liku 
papstva i Jezuita (2. Solunjanima 2. glava), najvećeg vodje palog hrišćanstva. Sami biskupi iz 
njegovog kruga daju otvorene izjave da je upravo nedelja pečat moci te crkve, pošto nema biblijske 
pozadine, i time daje potpuni autoritet toj instituciji. Sa druge strane je u Bibliji sedmi dan otvoreno 
nazvan pečat da je Bog Stvoritelj i Vladar ove planete. Siguran sam da će u tim poslednjim danima 
istorije u okviru implementacije mira (od ratova i epidemija sa maskama koje upravo ti "mirotvorni" 
krugovi organizuju) doći do svetske nagodbe da se cela planeta uz najvećeg religijskog vodju 
covecanstva moli nedeljom za mir i zdravlje.  



Tek u tom momentu će odluka za sedmi ili prvi dan sedmice u kontekstu 4. zapovesti dobiti 
potpuno odlučujuće značenje izbora zastave i time večne sudbine, jer sve do poslednjeg sukoba 
većina ljudi nije bila svesna da Boga slavi sa pogrešnom zastavom. A Bog svakom sudi samo po 
tome kako je primenio u životu svetlost koju je znao. Zato će iz ranijih vremena biti spaseno puno 
ljudi koji nisu nikad ni čuli ime Isus. Naravno da će svi koji posle jako krvavih ratova i nevolja ne 
pristanu na tu zajednicku "molitvu" biti proganjani kao zli i netolerantni protivnici mira. Dodatni 
aspekat je da je prihvatanje vlasti zveri po Otkrivenju uzimanje samo jedne od 3 komponente i to: 
papu kao vodju tj. ekumenizam, nedeljni zakon držanja dana lažnog boga umesto biblijske subote 
koju je držao i Adam hiljadama godina pre Jevreja, jer je to sedmi dan Boga, a ne neke nacije, i 
666 tj. Trojstvo, jer po Bibliji imamo Boga, Njegovog Sina Isusa Hrista, i Svetog Duha, koji je u 
stvari Njihov Duh, kojim su Oni sami lično i svesno prisutni. Lažni sveti Duh Trojstva (666), koje je 
ušlo u Hrišćanstvo tek 325. i potvrđeno 381. godine, je lično Sotona. U Bibliji ne postoji izraz BOG 
sveti Duh, nego samo BOŽJI sveti Duh! Ako prihvatimo jednu od ove tri komponente, izgubićemo 
zauvek večni život, i to svojom krivicom, jer nas je Bog kroz Bibliju upozorio. Po Bibliji Isus neće 
stati na zemlju nego će sa andjelima vaskrsnuti umrle u ispravnoj odluci i isto kao i nas žive u 
istom trenutku pretvoriti u besmrtne. Tada ćemo biti podignuti na oblake u susret Njemu i biti 
hiljadu godina na nebu, dok će zli ljudi biti uništeni. Danas se umesto toga svugde tvrdi da će 
uskoro na zemlji početi carstvo od hiljadu godina mira, i da niko ne mora da menja karakter ili 
moralne odluke pošto ćemo „svi“ biti „spaseni“. Ali ne zaboravimo da je Božji princip upravo 
demokratija, i da On ne želi nikome da promeni karakter na silu. Kada bi zle i nemoralne ljude uzeo 
na nebo, oni bi i tamo dalje radili isto, a patnja, tuga i zlo bi opet ostali. Zato su samo oni koji su 
već na ovoj zemlji upoznali Boga i uz ispravnu odluku kroz Njegovu silu promenili karakter, zaista 
dobiti večni život u savršenoj sreći. U novoj svetskoj religiji pre Isusovog dolaska sjediniće se sve 
lažne zamisli svih religija i poštovaoci prave biblijske religije i nauke o stvaranju sveta biće 
proglašeni za netolerantne fanatike i progonjeni kao jeretici. To nam za sada u okvirima današnjeg 
demokratskog društva izgleda neverovatno. Međutim, i Hitler je u dvadesetom veku u jednoj od 
najkulturnijih nacija sveta izgledao kao anahronizam, kao nešto nezamislivo i nespojivo sa stanjem 
svesti modernog čoveka, pa se ipak pojavio i odigrao svoju žalosnu ulogu. 

Pri tome će ljudi u toj svetskoj diktaturi biti tako manipulisani (setimo se medija, fluora, muzike, 
odašiljača elektromagnetnih talasa, maski „protiv“ korona virusa kao instrumente poslušnosti masa 
itd), da će biti osvedočeni da žive u najvećoj demokratiji ljudske istorije, kojoj samo ti netolerantni 
fanatici smetaju. Pravom Bogu odani ljudi će biti posmatrani kao i današnji teroristi. Inače pravi 
teroristi (mnogi od njih su regrutovani od agenata obaveštajnih službi ili pripremljeni kao morphing 
podeljene ličnosti još kao deca) su organizovani upravo od vladajućih krugova, da bi se svest ljudi 
pripremila za uklanjanje nepodobnih, i da bi pristajali dobrovoljno na sve čvršće kontrole i kamere u 
svakoj ulici. A kao vrhunac će upravo najmiroljubiviji ljudi sa životom po Bibliji biti označeni kao 
netolerantni teroristi, pri čemu će u stvari obrnuto upravo svetska religija inkviziciono progoniti te 
mirne i dobre ljude u okviru "tolerancije". Pri tome ne misim da dobri ljudi treba da se skupljaju u 
nekim fanatičkim i naoružanim sektama sa boravištem negde u zabiti. Naše oružje je sam Bog, i 
On nas je pozvao da budemo miroljubivi i da uz nadu čekamo Njegov dolazak i oslobodjenje od 
ovakvog sveta. Isto tako ne želim da branim teroriste jer su oni svakako veliko zlo ove planete. Ja 
sam ovim samo hteo da navedem uzroke odredjenih loših pojava. Sve to je u Bibliji u knjizi proroka 
Danila prorečeno pre puno više od dve hijade godina, kao i naravno u novozavetnom Otkrivenju. 
Jedna najveća laž funkcioniše uvek najbolje kad je povezana sa delovima istine, a posebno jako, 
što je veći procenat istine. Zato je i važno znati celu istinu kao kartu koja nam ukazuje na minsko 
polje smrtonosnih prevara kojima smo okruženi, a ne kao sredstvo da se bavimo politikom. To bi 
bilo besmisleno, jer je Biblija u poslednjim danima istorije prorekla potpunu moć zle strane, i njeno 
unistenje od ruke samog Isusa. Zato samo siguran da je naš Spasitelj direktno podigao mnoge 
nezavisne ljude da objave svetu istinu i poziv na odluku. Kada sa druge strane pogledamo 
ogromnu većinu teologa, začudicemo se njihovom neznanju dubljih biblijskih nauka i moralnom 
padu pod ekumenizmom i političkim interesima.  



Iz tog razloga je Bog morao da dovede biblijsko obećanje u ispunjenje, da će i kamenje progovoriti, 
ako oni koji su za to zaduženi ništa ne urade. A današnje crkve u medjuvremenu stižu tako daleko 
u otpadu da čak proglašavaju homoseksualne biskupe. Ali Biblija i kaže da će u poslednjim danima 
vladati nemoral kao pre potopa i u Sodomu i Gomoru. Kad se samo prisetite moralnih pogleda iz 
vaše mladosti, razlika je više nego šokantna. Zato želim da naglasim da nam nijedna crkva ili sekta 
ne može osigurati večni život, već nam to može doneti samo zajedništvo s Bogom, koji je za nas 
umro na krstu, tako da uprkos svojim gresima i nedostacima, ukoliko donesemo pravilnu odluku i 
ukoliko se trudimo da po njoj živimo, dobijemo večni život kao dar od Boga. Večni život nam tako 
stoji na raspolaganju iako je plata za svaki greh smrt. Današnje velike i male hrišćanske crkve 
uzimaju Bibliju samo simbolički u usta, a drže se istovremeno puno starih nebiblijskih, paganskih 
tradicija, kojima su samo data hrišćanska imena, ali u stvari potiču još iz starog Vavilona i druge 
strane, kao u ostalom i ostale svetske religije. Tradicija očeva se podiže iznad svega bez ikakve 
analize šta i koga ona predstavlja. I iza druge krajnosti u obliku harizmatičkog ispoljavanja 
religioznosti stoji druga strana u velikoj borbi između dobra i zla. Takozvani čudesni darovi vere 
kao što su znanje navodnih haoticnih anđeoskih i nepoznatih jezika, sposobnost lečenja verom i 
padanja u zanos nisu ništa drugo nego obsednutost i darovi druge strane, strane mraka, koja na taj 
način zavodi ljude s pravog puta a daje im pri tome sigurnost da su na pravom putu. Biblija tu 
dolazeću svetsku religiju sjedinjenu sa palim hrišćanstvom naziva Vavilonom a Isus poziva sve 
istinske hrišćane da izađu iz nje. Da li se i vi osecate pozvanim? Istina je da kroz zajednicu sa 
našim Ocem kroz molitvu i proučavanje Biblije doživljavamo novo rodjenje, što donosi kao 
posledicu da živimo kao Njegova deca prema savesti i Biblijskim zapovestima. Ali razlika od 
Fariseja je što po novom rodjenju držanje zapovesti dolazi kao automatska posledica delovanja 
Svetog Duha, a Fariseji kao okrečeni grobovi pokušavaju samo od spolja da glume duhovnost i 
drže zapovesti pred očima drugih. Zato je Isus posebno pohvalio molitvu carinika koji je molio 
Boga da mu oprosti sve grehe, a nazvao bezbožnim Fariseja koji se zahvaljivao u molitvi na 
savršenosti, iako je bio iza fasade puno grešniji od onog jadnog ali iskreno skromnog carinika.  

Znači da ponovimo da držanje zapovesti bez novog rodjenja nema nikakvog značaja za spasenje, 
a sa druge strane posle duhovne promene karaktera mi sami spontano počinjemo da držimo iz 
ljubavi prema Bogu Njegovih deset zapovesti. Zato je i logično da u Novom Zavetu stoji da "ko ljubi 
Isusa, drži Njegove zapovesti". Zar time nije logično od koga dolaze moderne religije, koje kažu da 
ne treba da držimo ništa, da su Deset Zapovesti (u stvari je samo ceremonijalni jevrejski žrtveni 
zakon ukinut, jer je posle žrtve na krstu, na koju je ukazivao, postao nepotreban) ukinute na krstu, 
tako da sada uživamo slobodu, i bez obzira šta da radimo, bićemo navodno spaseni. To su upravo 
laži kreirane od druge strane, da bi sprečile našu ispravnu odluku i odvele nas od spasenja. A 
setite se još jednom da većina nikada i nigde nije imala pravo, i da su u celoj istoriji mase uvek bile 
manipulativno vodjene od strane vladajućih krugova u pozadini.Fakat je, da nezavisno od veštački 
nešto produženog života kroz visoke tehnologije, ovaj svet stoji u konstantnoj degeneraciji nakon 
pada u greh, što se arheološki lako može posmatrati i dokazati kroz fosile neopisivo većeg broja 
izumrlih vrsta, koje su sve bile značajno veće. Kao što smo već spomenuli postoje mnogi 
pronadjeni ljudski skeleti visine oko 4 metra. I u staroj istoriji je interesantan primer (od vladajucih 
krugova) javnosti sakrivenih izveštaja rimskih istoričara, koji opisuju kako su izraelski svestenici 
pokazali rimskim generalima oko 4 metara velike kosture, i objasnili im da su i takve silne ljude u 
Hananu pobedili dok su bili sa Bogom, a da su odlaskom od Njega pali da budu sami osvojeni. A i 
danas na svim stranama sveta dolaze nova otkrića. Zato je lepo što posedujemo, po principu 
evolucije nemoguce, dobrotu i savest pri ispravnoj odluci! Takvi osećaji bi po ateističkom pogledu 
samo smetali procesu preživljavanja najjačega. Ovi principi mogu samo da se povežu sa 
apsolutnim zlom, što smo mogli da vidimo u drugom svetskom ratu. Ali pošto nam se to redovno 
predstavlja samo na primeru životinja, sklanja nam se motiv za dublje razmišljanje u pravcu realne 
istine i dobrote. Neka nam Bog pomogne da Ga prihvatimo i da budemo spaseni kada Isus uskoro 
bude došao da nas uzme na nebo! 
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